
 
 

Protokoll til styremøte i Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund 
Søndag 09.01.22 

 
Til stede fra styret: Marit H. Autrey, Finn Abrahamsen, Elinor Gran, May Vigdis Ve og 
Magnhild Opdahl(referent). 
Vara: Tonje H. Aasekjær. 
 
Til stede fra avlsrådet: Ramona Tatijana Lorieri-Skog, Camilla Baksetersveen Horvei, Wenche 
Sandbæk. 
 
Sted: Teams 
 
Dagsorden 

Sak 01/22: 
 
Vedtak: 

Godkjenning av protokollen fra styremøtet 01.11.21 
 
Enstemmig godkjent 

 

Sak 02/22: 
 
 
Vedtak: 

Innkommet post 
Ingen innkommen post. 
 
Tatt til orientering 

 

Sak 03/22: 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

Årsmøte 2022 
Dato for årsmøte 2022 er 13. mars, og vil holdes på Scandic Oslo Airport, 
Gardemoen.  
Valgkomite informeres, slik at de kan starte jobben med kandidater til 
styret.  
 
Enstemmig vedtatt 

 

Sak 04/21: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

Oppdretterseminar 2022 
Gjennomføres 12-13. mars, på Scandic Oslo Airport, Gardemoen. 
Avlsrådet jobber med årets oppdretterseminar, og følgende foredrag er nå 
under planlegging. 

• Genetikk  
Foredragsholder Ingri Prytz Omh.  

• Fertilitet, fødselskomplikasjoner og kastrering 
Foredragsholder Patric Ragnarson fra Sverige (kan bli endringer, 
dersom Korona situasjonen ikke tillater innreise fra utland). 

• Hud og allergi   
Foredragsholder Jannicke Randem. 

 
Det planlegges å streame foredragene, slik at alle vil få mulighet til å delta.  
 
Tatt til orientering 



 

 

Sak 5/22: 
 
 
 
 
Vedtak: 

Årets hund 2022 
Styret ønsker å gjennomføre Årets Hund i Utstilling, AG, RL og LP. Med 
forbehold at det ikke avlyses så mange aktiviteter at det er vanskelig å få 
gjennomført med en geografisk rettferdighet. 
 
Enstemmig vedtatt 

 

Sak 6/22: 
 
 
Vedtak: 

Budsjett 
Styret iverksetter budsjett arbeid, og jobber videre med dette. 
 
Under arbeid 

 

Sak 07/22: 
 
 
Vedtak 

Økonomisk status 
Pr dagsdato har vi kr 490 000,-. 
 
Tatt til orientering 

 

Sak 08/22: 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

Eventuelt 

• Finn orienterte styret etter deltakelse på RS.  

• Marit orienterte om at den Svenske raseklubben nå også velger å 
legge seg på samme linje som Norge når det gjelder HD.  

• Det jobbes med sponsorer til Rasetreff 2022.  
 
Tatt til orientering 

 
 
 
 Magnhild H. Opdahl 
 sekretær 
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